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Vragen van het lid Özütok (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Merendeel 
gemeenten mailt onveilig» (ingezonden 20 december 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Merendeel gemeente mailt onveilig»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorg dat het risicovol is dat veel gemeenten nog geen gebruik 
maken van de standaarden voor veilig e-mailverkeer? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wat zijn volgens u de oorzaken van het feit dat veel gemeenten nog niet 
volledig gebruik maken van de standaarden voor veilig e-mailverkeer? 

Vraag 4
Zijn u gegevens bekend over hoe andere decentrale overheden en zelfstan-
dige bestuursorganen de standaarden voor veilig e-mailverkeer toepassen? 
Zo ja, hoe is het algemene beeld van het gebruik van standaarden voor veilig 
e-mailverkeer bij deze medeoverheden? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u de unanieme wens van de respondenten voor een 
landelijke generieke voorziening, zoals deze uit het onderzoek naar voren 
komt? Wat zijn de voor- en nadelen van een landelijke generieke voorziening? 

Vraag 6
Bent u bereid om in samenspraak met de medeoverheden te bekijken of er 
een landelijke generieke voorziening kan komen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.binnenlandsbestuur.nl/bestuur-en-organisatie/nieuws/merendeel-gemeenten-mailt-
onveilig.9577096.lynkx?utm_source=NB_BB_bb20171219_dagelijks_dinsdag&utm_medium=
email&utm_term=&utm_content=&utm_campaign=19-12-2017&mt
=YMI7NpkpbIB4avtwlW4R8Q&vk=f17W0JP2dJnbybrtiBvkOg&pub
=1002&io_utm_source=newsletter
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